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1. Staat het college nog steeds achter haar ingediende 
zienswijze om voor een moratorium op 
geitenhouderijen te stemmen, in de provincie Zeeland 
en daarmee ook in de eigen gemeente Tholen.  

2. Betreurt het college het verwerpen van deze motie? En 
is het college bereid opnieuw haar standpunt kenbaar 
te maken? Dus voor een moratorium op 
geitenhouderijen, als het onderwerp opnieuw 
geagendeerd zou worden in de provincie? 

3. Voelt de gemeente zich extra gesterkt in haar zienwijze 
door de brief van de minister Staghouwer van LNV aan 
het College van gedeputeerde Staten Zeeland, 
ontvangen na het niet halen van de genoemde motie? 
Onderschrijft het college de visie en stellingname van 
de minister zoals in deze brief wordt verwoord, waarin 
wordt gepleit voor een moratorium. 

4. Is het college op de hoogte van het feit dat Zeeland tot 
een van de laatste provincies in Nederland behoort 
waar nog geen moratorium van kracht is. Daarmee 
ontstaat een reële kans dat dit een aanzuigende 
werking heeft op Zeeland in het algemeen en op 
Tholen in het bijzonder omdat wij grenzen aan Noord-
Brabant waar al een dergelijk verbod geldt. Voorziet 
het college inderdaad (al concrete) problemen? 

5. Is het college ervan op de hoogte dat waar reeds een 
bestemming intensieve veehouderij is gesitueerd  
zonder het gewenste moratorium geitenhouderijen 
moeiteloos kunnen worden gevestigd. Bijvoorbeeld bij 
(in Corona tijd) geruimde nertsenkwekerijen waarvan 
de stiktstofrechten behouden zijn.  

6. Heeft deze situatie zich in Tholen al voorgedaan en 
zijn er bij de gemeente Tholen aanvragen bekend om 
een geitenhouderij te willen gaan starten dan wel te 
vestigen?  
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7. Aannemende dat het college nog steeds het standpunt 
inneemt dat voor geitenhouderijen een moratorium 
afgesproken zou moeten worden, zijn wij benieuwd of 
het college in de huidige situatie juridisch de 
bevoegdheid heeft om geen medewerking te verlenen 
aan het in bedrijf nemen van een geitenhouderij in 
onze gemeente. En zou de gemeente dan van die. 
bevoegdheid ook gebruik gaan maken bij een concreet 
verzoek?  

8. Zouden de genoemde bezwaren tegen 
geitenhouderijen die een duidelijke focus hebben op 
gezondheidsrisico’s als longontstekingen / Q koorts, 
wat het college betreft ook verder kunnen worden 
verbreed tot ook het uiten van zorgen omtrent CO2 
uitstoot, stikstof, fijnstof, watergebruik, dierenwelzijn 
etc. Dus het bepleiten van een moratorium  in het 
kader van een breder scala aan problemen wat 
intensieve veehouderijen in het algemeen met zich 
meebrengen? (H)erkent het college deze algemene 
problematiek?  

Toelichting  (indien nodig) 

Er is momenteel geen provinciaal beleid ten aanzien van 
het intensief en grootschalig houden van geiten. Veel 
provincies hebben reeds een geitenstop ingevoerd, maar 
niet de provincie Zeeland. Zonder dit beleid is het voor de 
gemeente onmogelijk om een aanvraag voor het 
grootschalig houden van geiten tegen te houden op 
plekken waar reeds een bestemming intensieve 
veehouderij is gesitueerd. In het kader van de 
volksgezondheid pleit de gemeente Tholen voor een 
geitenstop in de provincie Zeeland. 
Omdat de provincie Zeeland een van de weinige 
provincies is die geen geitenstop heeft ingevoerd en 
bovendien de GGD heeft geadviseerd om terughoudend 
te zijn met nieuwe geitenhouderijen, verzocht de 
gemeente Tholen de provincie om in artikel 5.24 
(intensieve veehouderij) toe te voegen dat het houden van 
geiten niet toegestaan is. 
Onlangs heeft op provinciaal niveau een motie voor een 
moratorium het niet gehaald die ondanks de zienswijze 
van de gemeente Tholen tegen de stop heeft gestemd.  
Nadat deze motie is verworpen kwam kort daarna een 
brief van minister Staghouwer van LNV binnen met het 
verzoek als provincie een moratorium aangaande 
geitenhouderijen in te stellen waarmee het vraagstuk 
ondanks het verwerpen van de motie mogelijk opnieuw op 
de politieke agenda komt te staan om met voortschrijdend 
inzicht te worden gewogen door de provincie. 
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